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Beantwoording schriftelijke vragen ex.

Art 47 RvO betreffende de Vuelta in
2019

Geachte heer Meijer,

Toelichtinq:
De statenfractie van SP heeft schriftelijke vragen ingediend betreffende de Vuelta in 2019.

1. Ziet u het sponsoren van de start van de Vuelta in 2019 als een kerntaak van de Provincie Utrecht? Zo
ja, waarom? Zo nee, waarom niet?

Antwoord:
Het financieel bijdragen aan de Vuelta vormt op zichzelf geen kemtaak van de provincie. De provincie

heeft geen specifieke taken voor sport. Het steunen van de Vuelta past niet binnen de huidige

beleidskaders. Economie is voor de provincie wel een kerntaak, maar het is niet duidelijk welke
economische impact te venruachten is omdat er (nog) geen concrete situatie is dat de Vuelta naar de
provincie Utrecht komt. Hierdoor is er geen plan en begroting.

2. lndien ja, waarom slaat u een andere koers in dan uw voorganger van Lunteren?

Antwoord:
Deze vraag is niet van toepassing. Het college van gedeputeerde staten is zich ervan bewust dat sport
op zichzelf geen kemtaak is.

3. Indien nee, wat is dan de beleidsmatige en financiële basis voor dit plan?

Antwoord:
Er is geen beleidsmatige basis. Zie antwoord 1.
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4. Hoeveel geld bent u bereid maximaal aan de start van de Vuelta in 2019 bij te dragen?

Antwoord:
Er zijn evenementen en activiteiten die aanzienlijke bezoekersaantallen en bestedingseffecten
genereren en hiermee bijdragen aan Utrecht als aantrekkelijke topregio. Universiteit Utrecht becijferde
onlangs dat de start van de Tour de France in 2015 een bestedingseffect van ca. € 23 mln en 748.000
bezoeken heeft opgeleverd.
lndien de siuatie zich voordoet dat de Vuelta daadwerkelijk naar de provincie Utrecht komt, is een
nadere inschatting van de te verwachten economische impact van een bijzondere gebeurtenis als deze
van belang.

5. AIs kennelijk met ingang van heden sport een kerntaak van de Provincie Utrecht is, wat betekent dat
dan voor de breedtesport in deze provincie?

Antwoord:
Deze vraag is niet van toepassing. Zie antwoord 1.

6. Is naar uw oordeel niet de omgekeerde weg bewandeld? Had u niet eerst in de Sfafen moeten vragen
of dit soort initiatieven binnen de kaders passen alvorens via de media de Staten te informeren?

Antwoord:
lndien de situatie zich voordoet dat de Vuelta daadwerkelijk naar de provincie Utrecht komt, zal dit
tijdig aan provinciale staten ter besluitvorming worden voorgelegd, inclusief plan en begroting.
Provinciale staten hebben in de Kademota 2016 de Reserve Fonds Ontwikkeling Provincie Utrecht
opgenomen (€ 350.000) waarin kan worden bijgedragen aan bijzondere gebeurtenissen met een
speciaal karakter.

7. Bent u, net als uw voorgangers bij de Tourstart in 2015, voornemens de Provincie weer op te laten
draaien voor de extra inzet van OV?

Antwoord:

Als een situatie ontstaat waarin het parcours belangrijke OV-corridors gaat rijden, waardoor de
exploitatie wordt belemmerd en/of het OV een extra bijdrage dient te leveren in de bereikbaarheid
tijdens dit evenement, dan dienen deze kosten en opbrengsten integraal onderdeel uit te maken van
de begroting van dit evenement. Dit zijn immers kosten die direct worden veroozaakt door het
evenement. Hier zal de provincie Utrecht ook op aansturen vanuit haar verantwoordelijkheid voor het
regionaal OV bij de opstellers van het bidbooUplan.

Gedeputeerde Staten van Utrecht,

Voorzitter
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